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Onderwerp: Coronavirus – GGD Hart voor Brabant en versoepeling maatregelen     

Aan het college van burgemeester en wethouders

Gisteravond werd het stappenplan bekend waarmee de komende maanden onder voorwaarden 
bepaalde coronamaatregelen afgebouwd kunnen worden. Op korte termijn zullen enkele 
sectoren weer open gaan en kunnen bepaalde beroepsgroepen weer aan de slag. Dit is positief 
nieuws en biedt het zo gewenste perspectief. 

Cruciaal in deze nieuwe fase is testen en traceren. Er moet daarom voldoende testmateriaal 
zijn en voldoende capaciteit bij de GGD’en. In Trouw is te lezen: “In aanloop naar 1 juni zal de 
GGD-organisatie fors moeten groeien, erkennen minister De Jonge en coronagezant Sijbesma. 
Dat gaat om veel mensen, honderden zo niet duizenden, aldus Sijbesma. Mensen die 
geschoold moeten worden voor het afnemen van testmonsters of het doen van een grondig 
contactonderzoek.” 1 Naast het opvolgen van de maatregelen en adviezen, is het belangrijk dat 
het landelijk (test-, traceer- en isoleer-) beleid glashelder is. Omdat het ventiel nu verder wordt 
open gedraai, is – bij gebrek aan een vaccin, een behandeling en/of groepsimmuniteit – de 
kans op een tweede piek aanwezig. Verschillende recente media-uitingen van en over de 
GGD’en en de aansturing vanuit het kabinet geven reden tot enige zorg. 2 Zonder overigens te 
twijfelen aan het harde en belangrijke werk dat de GGD de afgelopen weken heeft verricht.

Ten slotte valt op dat in de periode van 11 mei tot 1 juni het ‘massaal’ testen en traceren nog 
niet van kracht is, maar er al wel maatregelen versoepeld worden. In het bijzonder het weer 
open gaan van de basisscholen leidt naast opluchting ook tot vragen en zorgen. 

1. Kan het college aangeven wat na de persconferentie van d.d. 6 mei het actuele beleid/ de 
strategie is van de GGD Hart voor Brabant  in het tegengaan van de verspreiding van het 
virus, en in het – actief of passief - uitvoeren van bron- en contactonderzoek nu 
basisscholen, de bieb, musea, kinderopvang etc. weer open gaan? Hoe wordt in het 
bijzonder aangekeken naar de periode van 11 mei tot en met 1 juni door de GGD Hart voor 
Brabant?

2. Kan de GGD HvB deze nieuwe fase voor langere tijd aan en hoe is het gesteld met de 
capaciteit van de GGD HvB (qua bemensing als ook wat betreft materialen en 
benodigdheden)? Is het college bereid te bekijken of de gemeente (mogelijk samen met 
partners in de gemeente/regio) een bijdrage kunnen leveren in de vorm van menskracht 
en/of andere ondersteuning?

1 https://www.trouw.nl/binnenland/testen-en-traceren-wordt-de-komende-maanden-cruciaal~b28238f5/
2 https://nos.nl/artikel/2332841-ggd-en-niet-klaar-voor-meer-contactonderzoek-als-basisscholen-heropenen.html 

https://www.trouw.nl/binnenland/testen-en-traceren-wordt-de-komende-maanden-cruciaal~b28238f5/
https://nos.nl/artikel/2332841-ggd-en-niet-klaar-voor-meer-contactonderzoek-als-basisscholen-heropenen.html


3. Minister Slob heeft aangegeven dat onderwijzend personeel getest gaat worden op het 
virus. Dit gaat om docenten van het basisonderwijs per 11 mei, het voorgezet onderwijs per 
1 juni en de praktijklessen op het mbo per 15 juni. In hoeverre is er capaciteit bij onze GGD 
hiervoor? Hoe wil de GGD omgaan met situaties van besmetting, bijv. wanneer een leerling 
of docent die besmet blijkt met het virus in de klas is geweest? 3 Wat is het beeld van het 
college hoe de scholen in de verschillende dorpen hier tegenaan kijken?

4. Welke mogelijkheden heeft de GGD HvB om af te wijken van landelijke instructies wanneer 
dit door het bestuur/directie van de GDD noodzakelijk wordt geacht? Concreet: kan de GGD 
HvB kiezen voor een strenger beleid van testen, traceren en isoleren wanneer duidelijkheid 
hierover achterblijft vanuit het kabinet? Hoe kijkt het college hiernaar?

5. Is het college bereid om zelf en via de VNG aan het kabinet het signaal over te brengen dat 
met dit nieuwe beleid en de stijgende inzet van de GGD, de rekening voor gemeenten zeer 
fors zal zijn en dat er snel afspraken hierover gemaakt moeten worden? 

6. Mocht er onverhoopt een tweede besmettingsgolf uitbreken, in hoeverre is de zorg (ic-
capaciteit) in de regio NO Brabant hier klaar voor? Zijn er lessen geleerd en afspraken 
gemaakt o.b.v. de ervaringen in maart en april? Zo niet, is het college (/GGD HvB) bereid 
dit te agenderen?  
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3 Zie ook: https://www.nrc.nl/nieuws/2020/05/02/testen-we-straks-de-klas-of-wachten-we-weer-af-a3998514
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